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Warszawa, 27.05.2025 r. 

 

 
 

Protokół z Wyborów Uzupełniających RUSS SGGW 
 

Wybory Uzupełniające RUSS SGGW odbyły się 27 czerwca 2025 roku. W spotkaniu wzięło 

udział 90 studentów. 

 

1. Przewodnicząca SKW Weronika Papak otwiera spotkanie   

Przewodnicząca SKW, Weronika Paplak, otworzyła spotkanie, podziękowała za przybycie 

oraz poinformowała o rezygnacji jednego z kandydatów. Przedstawiła również porządek 

spotkania oraz zasady dotyczące prezentacji kandydatów. 

 

2. Wybór komisji skrutacyjnej 

Do komisji skrutacyjnej zostali wybrani: 

 Bartek Leśniewski 

 Patryk Kwiatkowski 

 Amelia Szkop 

 

3. Przedstawienie Bartka Skowrońskiego 

Student logistyki, od początku swojej działalności związany z fotografią. Aktywnie 

uczestniczy w Kole Naukowym Logistyków. Połączenie nauki, pracy i aktywności społecznej 

jest dla niego sposobem na rozwój. Startuje z chęci realnego wpływu na strukturę uczelni i 

prace nad regulaminami. Uczestniczył we wszystkich spotkaniach RUSS. 

Pytania do kandydata: 

 Monika Falenta: Jak brzmi pełne imię, nazwisko i tytuły naszego Rektora? 

 Odpowiedź: prof. dr hab. inż. Michał Jerzy Zasada 

 Amelia Szkop: Ilu łącznie jest delegatów w RUSS? 

 Odpowiedź: 56, wliczając delegatów z wydziałów, AZS i ESN. 

 Anna Lewicka: Jakie są obowiązki delegata? 

 Odpowiedź: Uczestnictwo w przypisanych komisjach, reprezentowanie studentów, 

udział w spotkaniach RUSS. 



   

 

Rada Uczelniana Samorządu Studentów                                  ul. Nowoursynowska 161F, 02-787 Warszawa 

Szkoły Głównej Gospodarstwa Wiejskiego w Warszawie       e-mail: samorzad@sggw.edu.pl 

 

 Mateusz Kaczyński: Dlaczego powinniśmy głosować właśnie na Ciebie? 

 Odpowiedź: Jestem osobą zorganizowaną, chcę działać wewnątrz struktur i mieć 

wpływ na zmiany. 

 Aleksander Matuszak: W jakiej komisji zamierzasz działać? 

 Odpowiedź: W Komisji ds. Marketingu, gdzie już działam. 

 

4. Aleksander Matuszak 

Nie przygotował prezentacji celowo, uznając, że czyny są ważniejsze niż słowa. Brał udział 

w inicjatywach takich jak „Piernikowanie”, działał w komisjach: projektowej, marketingu i 

dydaktyki. Podkreślił znaczenie spokoju oraz braku polityczności w RUSS i apelował o 

oddanie na niego głosu, by móc realizować działania. 

 

Pytania do kandydata: 

 Bartosz Skowroński: Czy nie uwazasz, że delegat nie jest tylko dodatkowym 

obowiązkiem który nic nie zmieni. 

 Odpowiedź: Brakiem szacunku było machanie rękami podczas zadania tego pytania. 

Delegat ma moc sprawczą, jest to relana siła, którą można przeobrazić w czyny. 

 

 Mateusz Kaczyński: Jakie zmiany chcesz wprowadzić w komisji dydaktyki? 

 Odpowiedź: Powiew świeżości. Chcę wdrażać nowych studentów oraz połączyć 

działania Rady Przewodniczących z komisją dydaktyki. 

 Sebastian Chróściel: Skoro pracowałes w 3 komisjach, to nie było łapanie 

wszystkich srok za ogon.? 

 Odpowiedź: Zbieram doświadczenie, teraz chcę skupić się na komisji dydaktyki. 

 

5. Monika Kaźmierczak 

Studentka I roku studiów magisterskich na kierunku pedagogika. Od dwóch lat aktywnie 

działa w RWSS, pełniła funkcje na różnych poziomach wydziału. W RUSS działała biernie, 

ale uczestniczyła we wszystkich spotkaniach i głosowaniach. Była delegatką do komisji 

dydaktyki. Uczestniczyła w FUT, pomagała na Ursynaliach. Chce kontynuować działalność 

w komisji dydaktyki. Niealeznie od mandatu, chciałabym działać w komijsi dydaktyki. 

Chciałaby mieć głos przy zmianach regulaminów. 

 

Pytanie: 

 Ewelina Wąs: Jakie zmiany chciałabyś wprowadzić w regulaminie? 

 Odpowiedź: Regulacja limitu nieobecności dla osób z niepełnosprawnościami – 

zwiększenie limitu w uzasadnionych przypadkach. 

  

6. Antonina Szułdrzyńska 
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Studentka I roku socjologii, aktywna towarzysko. Działa w komisjach projektów i 

marketingu. Reprezentowała RUSS na FUT. Koordynowała wydarzenia takie jak karaoke i 

Bingo Loco. Chce działać jako delegatka, by pomagać innym. 

 

Pytania: 

 Bartosz Leśniewski: W jakiej komisji chcesz działać? 

 Odpowiedź: Komisja Marketingu. 

 Mateusz Kaczyński: Jakie zmiany organizacyjne proponujesz? 

 Odpowiedź: Stworzenie schematu publikacji dla zwiększenia zasięgów. 

 

7. Anita Kozłowska  

 

Studentka III roku pedagogiki. Działa od początku studiów. Zaangażowana w prace trzech 

komisji, ostatnio głównie w marketingu. Udzielała się przy Targach Pracy i Student Weeku. 

Chce zostać delegatką, by mieć wpływ na działania samorządu. Startuje także na 

Przewodniczącą Komisji Marketingu i dlatego potrzebuje mandatu, aby móc wystartować.  

 

Pytania: 

 Patryk Kwiatkowski: Jak to widzisz skoro, nie wywiązywałaś się z zadań na 

Ursynaliach. 

 Odpowiedź: Tak był to mój błąd, byłam na strefie samorządu, gdzie pomagałam. Nie 

mówiłam że mnie nie będzie, tylko się spóźnie.  

 Mateusz Kaczyński: Dlaczego właśnie Ty? 

 Odpowiedź: Zależy mi na pomocy wszystkich studentów 

 

 Bartosz Leśniewski: Jakie masz pomysły jako delegatka? 

 Odpowiedź: Lepszy przepływ informacji, publikowanie zmian. a.  

 Ewelina Wąs: Czy Twoja prezentacja była czytelna? 

 Odpowiedź: Była poprawiana na ostatnią chwilę, a zależało mi, abyście zobaczyli co 

robiłam w RUSS SGGW. 

 Sebastian Chróściel: Jak zwiększyć przejrzystość informacji, o których mówiłaś? 

 Odpowiedź: Poprzez media społecznościowe i plakaty. 

 Justyna Roszkowska: Czy nie uważasz, że nie umiesz działać na czas.  

Odpowiedź:: Uważam że umiem. Z prezentacją i Ursynaliami popełniłam błąd, ale 

uważam, że umiem. 

 Weroniak Rozpądek: Jak widzisz swoją prace w komisji, skoro działanie na czas 

jest ważne?  

Odpowiedź: Moje problemy przy Ursyanlaich był błędem. W Sudent weeku, był plan 

dobrze sporządzony, tak aby rodzielić prace i publikacje. 
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 Kacper Kolasa: Czy nie powinnaś dopilnować lepiej publikacji formatek i tego czy 

one działają podczas Student Weeka?  

Odpowiedź: Próbowałam jak najlepij tego pilnować, niestety błędy się zdarzają.  

 

8. Anna Lewicka 

Działa od 2022 roku, głównie w komisji projektów, później również w marketingu i 

współpracy. Dowiadywałam się studentów i szukałam opinii co najlepiej poprawić w ich 

działaniu. Chciałaby zostać delegatem, ponieważ jest zaanagażowana oraz startuje na 

Wiceprzewodniczącą.  

 

Pytania: 

 Olga Rybczyńska: Czy nie zamknęłaś się ostatnio na życie samorządowe? 

 Odpowiedź: Potrzebowałam czasu dla siebie, ale uczestniczyłam we wszystkich 

spotkaniach i wydarzeniach. 

 Mateusz Kaczyński: Jak przyciągnąć i integrować nowych członków? 

 Odpowiedź: Wydarzenia integracyjne po komisjach, wewnętrzne inicjatywy, 

tworzenie zamkniętych wydarzeń dla samorządowców 

 Michał Nęć: Co zrobisz, jeśli nie zostaniesz delegatką? 

 Odpowiedź: Nadal będę działać w samorządzie. 

 Pola Kuryło: Jak zwiększyć słyszalność inicjatyw studentów? 

 Odpowiedź: Rozmowy z przedstawicielami różnych środowisk na uczelni. 

 

9. Rozdanie kart do głosowania przez Weronikę Paplak 

10. Zebranie kart do głosowania 

11. SKW wraz z komisją skrutacyjną udają się na policzenie głosów 

12. Przedstawienie wyników głosowania przez Weronikę Papla 

 

Głos oddało 86 osób. 81 głosów było ważych, 5 nieważnych.  

 

Brtosz Skowroński: 22 na tak, 57 na nie, 2 wstrzymały się 

Aleksander Matuszak: 55 na tak, 18 na nie, 3 się wstrzymały 

Monika Kaźmierczak: 33 na tak, 46  na nie, 2 się wstrzymały 

Antonina Szułdrzyńska: 30 na tak, 47 na nie, 4 wstrzymały się 

Anita Kozłowska: 51 na tak, 23 na nie, 7 wstrzymały się 

Anna Lewicka: 55 na tak, 21 na nie, 5 wstrzynało się 

 

13. Zamknięcie spotkania przez Weronikę Paplak 


